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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 10 iulie 2019, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.801 din 05 iulie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 10 iulie  2019, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Săndulescu Petronela Marinela 

5. Dragomir Ion 

6. Pălăngeanu Dunia 

7. Matei Mihai 

8. Oprişan Gigi 

9. Ionescu Liviu-Ovidiu 

10. Nichita Tereza 

11. Ţigănilă George 

12. Gâdea Gheorghe 

13. Meclea Alina 

14. Sîrbu Adelina Veronica 

15. Vladu Alexandru 

16. Ciulacu Mirela 

17. Badea Ionuț Mugurel 

 

Absenţi:  
 

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Ilie Clement 

3. Pick  Ladislau 

4. Cioacă Ionuţ 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Gâdea Gheorghe, ales prin H.C.L. nr.220 din 

30 mai 2019. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României. Mulțumesc! Avem cvorum? 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 17 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Înainte de a trece la lucrările ședinței de astăzi, 

vă propun să  aprobăm procesul verbal al ședinței ordinare din data de 27 iunie  2019. 

Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Trecem la ședința de astăzi unde avem 4 proiecte la ordinea de zi.   

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, avem 

cinci. Mai avem un proiect privind aprobarea rectificării Bugetului local de venituri și 

cheltuieli pe anul  2019 și a Listei de investiții aferente, prin virări de credite bugetare. 

Este un proiect pe care, luăm bani de la ce avem economii, lucrări, în urma cărora s-au 

realizat economii, ca să asigurăm sursele financiare reparațiilor, lucrărilor pe timpul verii, 

la școli, unități de învățământ. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă sunt discuţii în legătură cu ordinea de zi? 

Dacă nu sunt, supun la vot ordinea de zi cu completarea propusă de domnul primar. Cine 

este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului prevăzut 

la art.2 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.226/2019 

până la data de 31.07.2019 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui mandat special 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ 

CURATĂ, pentru exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor prevăzute de 

art.27, alin.(3) din Legea nr.51/2006 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

nefavorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 
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Domnul consilier Matei Mihai: Dacă atunci când dânșii au demarat procedura de 

selecție pentru A.G.A. pe Legea 109, au avut mandat special? Și acum de ce le trebuie 

mandat special? Și de ce numai pe art.27 și nu pe toate? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, acesta era punctul care a atras 

până la urmă, urgența acestei ședințe. Conform Legii 51/2006, art.10, alin.(5): în situația 

în care autoritățile deliberative ale U.A.T.-ului nu se pronunţă asupra hotărârilor privind 

acordarea mandatelor speciale în termen de 30 de zile de la primirea solicitării, se 

prezumă că U.A.T.-ul a acceptat tacit.  

Drept urmare, dumnealor când s-au declarat autoritate tutelară, nu au cerut mandat. 

Au trimis o adresă la Ministerul Finanțelor și Ministerul Finanțelor i-a înregistrat. 

Ulterior când, țineți minte cu toții, s-a încercat o formă așa mai brutală de a prelua Apa 

Service la pachet cu Zona Liberă, de către Consiliul Județean prin 2016, și-au dat seama 

că nu au acest mandat. Noi ne-am tot judecat în toată această perioadă, am contestat, ne-

au contestat ce am făcut noi, că noi a trebuit să intrăm pe legea 109 ca să stabilim 

Consiliul de Administrație în baza legii. Suntem în instanță în acest moment. Ne-au 

contestat și hotărârea care am dat-o de demarare a procedurii, iar acum dumnealor văzând 

că sunt în culpă, pentru că dacă ați observat la mapă, în acest moment, conform legii 

U.A.T. Giurgiu, Primăria Giurgiu este autoritate tutelară înregistrată la Ministerul de 

Finanțe. Ori, ei acum trebuie să vină cu un document în baza legii și să schimbe această 

adresă și această stare de fapt, că U.A.T.-ul este autoritate tutelară, cerându-ne să le dăm 

mandat special și aruncând că dacă nu... Știa clar! Ne-au dat pe 28, ședința noastră e la 

sfârșitul lunii și știau clar că nu avem când să le facem, dar dacă nu eram atenți și nu 

dădeam în timp util, se duceau, domne au trecut 30 de zile. Mulțumim, ne ducem cu 

adresa și se făceau prin efectul legii, direct erau autoritate. Lucrul acesta nu s-a întâmplat, 

drept urmare, astăzi am prezentat și v-am prezentat cerința dumnealor.  

Decizia este a dvs.! Ceea ce vroiam să mai spun este că la întrebarea pe care ați 

ridicat-o domnule consilier, am și eu încă una. Țineți minte cu toții că am aprobat în 

Consiliu să vindem acțiunile la Apa Service. Cine dorește și avem obligația să le dăm și 

tuturor celorlalte U.A.T.-uri care sunt membru în A.D.I., dreptul de a cumpăra acțiuni. Nu 

și-a manifestat nici unul acest drept, această obligație până la urmă, că este o obligație 

asumată prin proiecte europene, ca cel care beneficiază de proiecte europene trebuie să fie 

acționar la acel operator și să dea acel mandat. Acum nu este nici un U.A.T. nou care a 

intrat în operator. Adică, nici Malu, nici Izvoarele și nici Gogoșari, nu sunt. Sunt în 

operator, Apa Service le realizează serviciul, dar ei nu sunt acționari. Și atunci vin eu și 

întreb: unde este dorința A.D.I-.ului, Consiliul Județean, că până la urmă A.D.I.-ul este 

gestionat din spate de Consiliul Județean privind preluarea Apei Service. Vroia să preia 

direct, nu prin cumpărare de acțiuni, ci pe o cale lăturalnică, fără să dea bani vrea să ia. 

Până la urmă vor să ia conducerea și administrarea unei societăți a Primăriei unde avem 

83% acțiuni. 

Domnul consilier Țigănilă Gheorghe: Referitor la ceea ce ați spuns dvs., domnule 

primar, chiar m-am uitat pe unele rezultate, iar de exemplu Giurgiu, avem un profit de 4 

miliarde 200.... 
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Domnul primar Barbu Nicolae: 42 de miliarde, domnule consilier! 

Domnul consilier Țigănilă Gheorghe: Îmi cer scuze, nu am ochelarii și nu am 

văzut.... Iar, pe minus, Bolintin, Mihăilești, Malu, Izvoarele, Găujani, asta în 2017! Dacă 

vă uitați, în 2018, iarăși avem cu plus, deci am mers foarte bine. Nu am mers pe minus 

față de celelalte, Izvoarele, Bolintin, Mihăilești, Malu... Eu cred că ar fi bine să ținem de 

Apa Service, să nu ne scape așa ușor din mână cum vor alții să pună mâna pe ceva care 

nu le aparține. Acum, noi suntem cei care decidem și ar trebui să luăm act. Vă 

mulțumesc! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 11 voturi împotrivă. 

Abţineri? 6 abțineri (dna. consilier Ciulacu Mirela, dna. consilier Nichita Tereza, dl. 

consilier Oprișan Gigi, dl. consilier Badea Ionuț Mugurel, dl. consilier Vladu Alexandru, 

dl. consilier Gâdea Gheorghe). 

Deci, să înțeleg că proiectul nu a fost aprobat. A fost respins cu majoritate de 

voturi. 

 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiționale 

la Contractele de asistență juridică încheiate cu Gîscan și Asociații S.C.A. 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea completarea Comisiei de 

servicii publice, muncă și protecție socială a Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local 

de venituri și cheltuieli pe anul  2019 și a Listei de investiții aferente, prin virări 

de credite bugetare 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Declar închisă ședința. Vă doresc o zi frumoasă!  

 

Şedinţa se încheie la ora 1413. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

             Gâdea Gheorghe                              SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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